

【Online Talk】Disruptive Technologies - The Game Changer for Supply Chain and Logistics x 【Information Seminar】 - Professional Certificate in Smart Supply Chain Management and Cold Chain Practices

Event Date

26 Nov 2021 (Friday)

Time

7:15 – 9:00 pm

Venue

Online (Zoom)

Content	1. Talk - Disruptive Technologies - The Game Changer for Supply Chain and Logistics Review various technologies that change the supply chain and logistics operations 2. Information session – "<u>Professional Certificate in Smart Supply Chain Management and Cold Chain Practices</u>"
Speaker(s)	Mr Lawrence Tam, LL.M CMILT, Founder & CEO, LegalNTech Company Limited
Language	Cantonese (supplemented with English)
Partner organisation	The Institute of Purchasing & Supply of Hong Kong (IPSHK)
Supporting organisations	   
Registration	Please click here to register. Please register before 2 pm on 24 November 2021 . A confirmation email will be sent to you in due course.
Fee	Free of charge
Enquiries	Ms Leung (3400 2871) / Ms Tsai (3400 2916) / ceo@speed-polyu.edu.hk

【網上講座】革命性科技 – 改變供應鏈及物流世界 x 【課程簡介】智能供應鏈管理和冷鏈實踐專業證書

活動日期

2021年11月26日 (星期五)

時間

7:15 – 9:00 pm

地點

網上講座 (Zoom)

內容	1. 講座：革命性科技 – 改變供應鏈及物流世界 探討各種技術在供應鏈和物流運作上所帶來的轉變 2. 智能供應鏈管理和冷鏈實踐專業證書課程簡介
講者	譚俊基先生 (律嘉科技有限公司創始人兼首席執行官)
語言	粵語 (輔以英文)
合辦機構	香港物資採購與供銷學會
支持機構	   
登記	請 按此 登記參加講座，請於 11月24日下午2時前 登記。已登記人士稍後將獲電郵確認。
費用	全免
查詢	梁小姐 (3400 2871) / 蔡小姐 (3400 2916) / ceo@speed-polyu.edu.hk